
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 28 DE SETEMBRE DE 
2006. 

 
 
 
Quan són les 20:30 hores del dijous 28 de setembre de 2006, es reuneix al Saló d’Actes 
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume 
Munar Ballester per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio Fabregat per part d’APDC, Sr. 
Manel Romero Romero, Bàrbara Bujosa Picornell i Sra. Bàrbara Camps Bosch, per part 
dels Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
 
1.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (7) set  vots a favor . 
 
2.- DECRETS I CORRESPONEDÈNCIA. 
 
Es dona compte dels Decrets i de la correspondència més rellevant. 
 
3.- APROVACIÓ DEL PLEC DE CONDICIONS I PROJECTE DE L’OBRA DE 
CONDICIONAMENT DE LA TELEVISIÓ A BANYALBUFAR. 
 
El Batle explica un poc el nou projecte de televisió. 
El Sr. Romero diu que en un principi el projecte tractava sobre la reforma de l’actual 
cablejat de televisió, però després arriba la fibra òptica i es suspèn aquest projecte. 
Es fa una altre projecte amb cable elèctric des del Comellà fins a la Cabarola  i després 
la gent havia de muntar unes antenes individuals a les seves cases i es liquidava el 
sistema antic de televisió per cable. Ara demana quin és l’últim? 
El Batle resumeix quina és la diferència i és que la fibra òptica ara no es transporta amb 
cable elèctric, si no que va a través de micro ones i enllaça la Cabarola amb 
l’Ajuntament i el resultat és el mateix. Inicialment hi havia unes prestacions que era 
davallar les quotes i el manteniment però encara és més important que la televisió arribi 
a tots. Es col·loca un repetidor i la gent girarà les seves antenes cap a ell. 
El Sr. Romero està content de que es vagi a la transmissió per radio que ell ja va 
plantejar en un moment. 



El Sr. Batle diu que  el fet d’eliminar l’obra civil és per les garanties que donen els 
tècnics de que aquestes micro ones són fiables al 100%. 
 
El Sr. Batle diu que sempre es suporta amb l’opinió dels tècnics que són els que hi 
entenen. 
El Sr. Romero creu que si no hi ha obra civil hauria de ser més barat i no és així. També 
demana per l’impacte visual que suposarà la col·locació d’aquestes antenes. 
El Sr. Batle respon que sí es col·locaran antenes  però que també s’ha de valorar les que 
s’eliminen, com són les dels Brandejats, a més hi ha que dir que les antenes particular 
són molt petites . També dir que fa més de 12 anys que hi ha cable i les antenes al poble 
no han aconseguit que desapareguin. Sí que hi haurà un augment  d’antenes petites, però 
una disminució del cable de distribució que disminuirà l’impacte visual dins el poble. 
El Sr. Romero diu que l’obra civil de l’antic cable ja està feta i es podria utilitzar pot ser 
en un futur. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (4) quatre  vots a favor , per part d’UM, 
PP i APDC; i (3) tres abstencions per part del Independents per Banyalbufar. 
 
 
4.- ADJUDICACIÓ DE L’OBRA “INSTAL·LACIÓ EN ZONA ESPORTIVA AL 
CAMP DE SES TEULES” , POS 2006. 
 
El Sr. Batle explica que l’Ajuntament ha estudiat les altres possibilitats del projecte un 
cop concedit i ha sabut rectificar perquè s’ha vist una opció més bona i ja que el Consell 
fa una inversió forta , s’ha optat per canviar una part d’aquest projecte, de manera que 
es lleva una pista que es junta amb una altra que tindrà mesures de futbet 
reglamentàries. El camp de futbol serà més o menys des de la carretera a l’olivar i tindrà 
porteries noves amb un tancament adequat  per evitar que surtin les pilotes i a més , en 
lloc dels vestuaris es farà un parc verd  que pot donar unes prestacions molt bones la 
nou servei de recollida selectiva començat a Banyalbufar. També hi haurà un generador 
per l’enllumenat públic. S’arregla la rampa d’accés al Camp  i es farà de manera que el 
que ha succeït fins ara no passi més, que tothom pugui entra i utilitzar el Camp de Ses 
Teules com un abocador incontrolat, es mirarà que no passi més. 
El Sr. Romero demana si es tracta d’una pista polivalent. Es respon que sí. 
La Sra. Bujosa diu que sempre s’ha badat per no posar un cartell que indiqui que allò és 
propietat municipal i que no es pot utilitzar per qualsevol. 
El Sr. Batle diu que és veritat i que per això ara es vol intentar que no torni a passar. 
El Sr. Batle diu que es proposa l’adjudicació a l’empresa Quimiprés, S.L. que és l’única 
que s’ha presentat. 
La Sra. Bujosa demana si no es pot fer una llista amb la gent que hi pugui tenir permís 
de pas i un reglament d’ús de les instal·lacions. Bàrbara diu que és important saber qui 
pot tenir pas per anar a les seves finques per no tenir problemes, com ha passat al camp 
de ses escoles que hi ha un problema amb un veí que sempre es queixa de que les 
pilotes de futbol i altres dels nins que juguen a les escoles que cauen dins la seva 
propietat. Fa molts anys que tenen aquest problema, i han anat a veure a Bàrbara a ca 
seva per comentar-li. 
El Batle diu que haurien hagut de venir a xerrar amb ell i que és la intenció de 
l’Ajuntament anar arreglant totes les coses que ho necessiten com es va podent. Diu que 
aquest problema és de totes maneres molt puntual perquè aquest senyor no hi viu i els 



nins no hi juguen sempre, però de totes maneres això no és excusa per no arreglar-ho i 
així es farà. 
 
 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (set) set vots a favor. 
 
 
5.- HABILITAR AL SR. BATLE PER LA INTERPOSICIÓ D’UNA QUERELLA 
CRIMINAL. 
 
El Sr. Batle explica un altra cop els motius de la querella. 
El Sr. Romero diu que a la documentació hi ha un escrit de juliol que diu que ha de 
complir amb l’objecte del contracte . Després  hi  ha una sèrie de correspondència entre 
l’Ajuntament i l’empresa Landtel Balear. Dia 20 d’octubre es diu que es pagarà quan 
surti un informe de medi ambient cap al Consell de Mallorca. Després es diu que es 
desconecta i hi ha una escrit a la Conselleria dient que s’ha entrat en una propietat 
provada . El Sr. Romero diu que no hi ha una retirada física de l’aparell per part de 
Landtel, si no una aturada tècnica. El Sr. Romero pensa que no hi ha base jurídica per 
interposar aquesta querella. 
 
Sotmès aquest punt a votació el resultat fou de (4) quatre vots a favor, per part d’UM, 
PP i APDC; i tres (3) abstencions per part dels Independents. 
 
6.- MOCIÓ DELS INDEPENDENTS PER BANYALBUFAR SOBRE LA 
GRATUÏTAT DELS LLIBRES DE TEXT EN L’EDUCACIÓ OBLIGATÒRIA. 
 
Manel diu que l’ha presentat perquè el Govern ho va dir en la seva campanya i ja que no 
s’ha fet en el curs escolar 2005-2006, ho demana per si es pot fer en el curs 2006-2007. 
La Sra. Bujosa diu que hi ha un punt que pensa que un criteri vàlid hauria de ser la 
renda de les famílies perquè es subvencioni a la gent que ho necessita i no al que té 
molts diners. 
El Sr. Batle diu que amb aquest criteri hi podria haver discriminacions entre les nins que 
paguen els llibres i els que no. Els llibres haurien de ser gratuïts per tots els nins, encara 
que en part està d’acord amb el que diu Bàrbara. 
 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de set (7) vots a favor. 
 
 
7.- PRECS I PREGUNTES. 
 
En primer lloc el Sr. Batle soL·licita la inclusió per urgència d’un nou punt a l’ordre del 
dia, que és una moció d’UM referent al transport escolar dels nins de 3 a sis anys. Es 
vota sobre la inclusió de la Moció i el resultat és de set (7) vots a favor. 
El Sr. Peralta llegeix la moció presentada per UM (la qual s’adjunta com a part integrant 
d’aquesta Acta). 
 
El Batle  explica que l’empresa de transports ha enviat una carta als pares dels nins dient 
que a partir del 30 de setembre ,s’han de pagar 60 euros per cada nin menor de 6 anys 



mensualment, perquè en principi com l’ensenyança no és obligatòria no tenen dret a 
anar en el bus escolar. 
Bàrbara Bujosa demana s’ s’ha fet alguna gestió per sol·lucionar això. 
S’explica que alguna mare en representació de tots ha entrat un escrit a la Conselleria 
d’educació, però que extraoficialment ja ho saben. 
Dilluns s’enviarà una carta en la que es sol·licitarà audiència amb el conseller. 
Bàrbara Bujosa diu que ja que hi ha un regidor del PP, demana que aquest faci alguna 
gestió amb el Govern. 
El Batle diu que té constància de que ja s’està fent alguna gestió. 
Tots creuen que és un tema molt important i que és de jutjat de guàrdia que passi això, i 
estan disposats a anar tots davant la conselleria a seure’s si fa falta. 
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de set (7) vots a favor.  
 
Seguidament es dona pas als Precs i Preguntes. 
 
Bàrbara Bujosa demana què passa amb la Biblioteca, si es tornarà a obrir o no, que ja 
acaba la legislatura i encara no s’ha obert. 
Juan Peralta diu que prest sortirà la plaça i s’espera una subvenció. 
Manel demana sobre el judici contra Toni Gelabert. 
El Batle explica com va anar el judici i que la impressió és bona, que la fiscalia ha 
trobat indicis de delicte, però que no sap com quantificar la sanció en diners perquè és 
un cas molt novedós, però que és possible que la sanció sigui d’un altra tipus. 
Bàrbara diu que ella i Manel van ser víctimes d’aquest foro en el seu temps i es va voler 
involucrar al PSM com a responsable d’aquest foro i això no es veritat. 
El Batle diu que al jutjat els va tornar a involucrar com a creadors del foro. 
Bàrbara Bujosa diu que ells mai han tingut res a veure amb aquest foro, i repeteix que 
ells n’han sigut unes víctimes; de fet explica que fa unes setmanes el mateix Toni 
Gelabert li va fer una telefonada per comentar-li que havien escrit al foro coses sobre 
ella i que si volia que les eliminés de la pàgina. 
Es demana al Batle si als locals de baix de l’Ajuntament se’ls dona l’ús correcte, perquè 
hi ha un dels locals que és més petit i la gent no hi cap, i a l’altre, què és més gros, no hi 
ha mai ningú. 
El Batle diu que es farà un seguiment més intensiu de l’ús que se’ls dona i si s’ha de 
parlar amb alguna de les Associacions per advertir que ha de dinamitzar un poc més, es 
farà. 
Bàrbara Camps diu que es podrien canviar el local uns amb els altres perquè a aquesta 
Associació són molts més que a l’altre. 
El Batle diu que hi parlarà. 
Manel Romero demana sobre la reunió de les energies renovables de la Biblioteca. 
Es respon que és una reunió de Indústria del Govern i que ha sol·licitat el local per fer-
la, però que l’Ajuntament no en sap res del tema en concret què es vol parlar. 
Manel Romero demana si hi ha problemes per veure la televisió al Port des Canonge. 
Atanasio del Barrio diu que no, que uns dies no es va veure un canal ,però que 
normalment es veuen tots i molt bé. 
També demana si les obres del Port des Canonge estan recepcionades. 
El Batle diu que no, i que amés estan a expenses de que la depuradora estigui feta, el 
projecte de la qual estan redactant a l’Ibasan. 
Manel Romero demana si es farà una altra reunió pel tema de les NNSS amb el Sr. 
Tomeu Nicolau. 



El Batle diu que és important que tothom participi en aquestes reunions on es decideix 
el creixement del poble i altres temes importants, però que a partir d’ara les reunions 
han de ser menys nombroses, perquè si no , amb tants no s’arriba a cap sol·lució. Lesz 
reunions s’haurien de fer amb gent que representés als altres. 
Bàrbara Bujosa s’ofereix per fer reunions de feina, a fer un calendari de reunions i 
solucionar temes. 
 
El Sr. Romero demana sobre una petició per dur energia elèctrica a Son Bunyola, que 
passa per finques privades, carretera municipal, etc. i mostra un esborrany de Conveni 
entre l’Ajuntament i Son Bunyola, sense signar. Creu que si passa per la urbanització, 
aquesta n’hauria de ser part. 
El Batle diu que només és un esborrany i com es pot veure no està signat. Després 
d’aquest n’hi ha hagut més amb totes les parts, i les associacions del Port des Canonge 
tenen un escrit de l’Ajuntament que parla sobre aquest tema perquè ho aprovin a les 
seves respectives Assemblees. La contrapartida en diner que donarà Son Bunyola 
,s’utilitzarà per inversions municipals. 
El Batle diu que ara per l’Ajuntament sí que té un interès general , perquè hi ha antenes 
de telefonia i de televisió dins aquest terreny i seria molt important tenir electricitat per 
alimentar-les. El que passa és que els propietaris no es posen d’acord per culpa de 2 ó 3 
persones només. 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 22:00 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 28 de setembre de 2006. 
 
V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 
 
 
 
 
 


